中国国际贸易促进委员会商业行业委员会

关于 2025 中国 (印尼)国际电商产业 博览会延期至 10 月举办的通知

尊敬的参展商、合作伙伴、观众及业界同仁:

衷心感谢您一直以来对 2025 中国(印尼)国际电商产业博览会的关注与支持! 展会原定于 2025 年 9 月 3 日至 5 日在印度尼西亚雅加达展览中心(JIExpo)举办。

鉴于近日雅加达及多地出现的大规模示威活动等不可抗力因素影响,为确保所有参会人员的健康与安全,经组委会审慎评估并与相关方面协商,决定将展会延期至 2025 年 10 月 29 日至 31 日举行,举办地点不变。

因延期给您带来的调整与不便,我们深表歉意,并诚挚感谢您的理解与包容。在此期间,我们将与各方保持密切沟通,携手共进,全力以赴推进各项筹备工作,共同为呈现一场安全、高效、富有成效的行业盛会而努力。2025 印尼网商大会、长友集团专场对接会、印尼农村便利店项目专场对接会等原定重要商务对接活动将按原计划举办,组委会将继续开放报名系统并加大展会宣传及采购商邀约力度。

再次感谢您的耐心与信任,期待在金秋十月与您相聚雅加达。



Notification on Postponement of 2025 China (Indonesia) International E-Commerce Industry Expo to October

Dear Exhibitors, Partners, Visitors, and Industry Colleagues,

We sincerely appreciate your continued attention and support for the 2025 China (Indonesia) International E-Commerce Industry Expo (CIEIE Indonesia 2025). The event was originally scheduled to take place from September 3 to 5, 2025, at the Jakarta International Expo (JIExpo) in Indonesia.

Due to recent force majeure circumstances, including large-scale demonstrations in Jakarta and other regions, and to ensure the health and safety of all participants, we have carefully evaluated the situation and consulted with relevant parties. We have decided to postpone CIEIE Indonesia 2025 to October 29 to 31, 2025 after thorough consideration. The venue remains unchanged.

We deeply apologize for any adjustments and inconveniences caused by this postponement and sincerely thank you for your understanding and flexibility. During this period, we will maintain close communication with all partners, working together to advance the preparatory efforts with full commitment. Our goal is to ensure a safe, efficient, and productive industry event. Important business matching activities such as the 2025 Indonesia E-Commerce Conference, the Business Matchmaking Meeting for Kawan Lama Group, and the Business Matchmaking Meeting for Warung Desa project will proceed as originally planned. We will continue to keep the registration system open and enhance promotional efforts as well as invitations for professional buyers.

Once again, we thank you for your patience and trust. We look forward to welcoming you in Jakarta this October amidst the beautiful autumn season.

